

## 國立成功大學國際經營管理研究所 IIMBA 誠徵教師公告

- 一、徵聘職級：專任助理教授(含)以上
- 二、徵聘名額：1 名
- 三、待遇：依教育部規定
- 四、應具資格條件：凡獲博士學位且符合需求之專長、對至本所任教有興趣且具有英語授課能力者。
- 五、研究與教學專長領域：資訊管理、行銷管理以及能教授策略及組織管理等相關課程者為佳
- 六、起聘日期：2018 年 2 月 或 2018 年 8 月
- 七、申請截止日期(以郵戳為憑)：2017 年 10 月 10 日

注意事項：

◎申請人需完成下列程序方可完成申請：

(一)郵寄資料(下列文件請以紙本形式於 2017 年 10 月 10 日前寄至台南市大學路 1 號

國立成功大學國際經營管理研究所 陳正忠所長收，並請於信封封面註明：應徵專任教師)

- 1.履歷表(含專長及著作目錄)
- 2.畢業證書影本(※國外大學畢業且未取得本國大專以上教師資格者，需繳交經外交部駐外管處驗證完成之國外學歷證件及成績單。)
- 3.研究所成績單
- 4.推薦函三封
- 5.畢業論文封面及摘要影本(錄取者需補附全文影本四份)
- 6.其他著作抽印本
- 7.教學研究計畫
- 8.服務證明

【所寄資料請自行影印留存，恕不退件】

(二)於 2017 年 10 月 10 日前填妥成功大學國經所徵聘教師個人資料表(請至附檔下

載)，請 email 至 [iimba\\_rita@mail.ncku.edu.tw](mailto:iimba_rita@mail.ncku.edu.tw)，E-mail 主旨註明：應徵專任教師

聯絡人：

陳正忠 教授兼所長 或 吳孟寰 助理

電話：06-275-7575 轉 53551 或 53561

# Faculty Position Opening:

Assistant Professor/Associate Professor/Professor  
of  
Institute of International Management (IIMB  
A)  
National Cheng Kung University

## A. **Tenure-track Faculty Position**

One (1) Faculty Openings for Assistant, Associate, or Full Professor

## B. **Salary** In accordance with Ministry of Education's regulation

## C. **Starting from** February , 2018 or August, 2018

## D. **Qualifications**

1. NCKU IIMBA is recruiting prominent researchers to join us. The qualification of applicants must be recognized as excellent researcher and then followed by the standard procedure.
2. An earned doctorate degree in Business/Management or related fields
3. A strong commitment to teaching courses in English

## E. **Academic Specialty**

The most desirable candidate will be the one with research interests and teaching capability in:

1. Information Management
2. Marketing Management
3. Strategic and Organizational Management

## F. **Documents required**

1. A letter of application with full curriculum vitae (includes working experiences, research expertise, teaching interests, publication record, etc..)
2. A photocopy of Ph.D. diploma. An international/foreign Ph.D. degree and transcripts must be verified by the R.O.C. embassies, consulates, or missions

abroad or by other notary institutes authorized by the Ministry of Foreign Affairs, R.O.C.

3. Graduate transcript(s).

4. Three (3) current and original letters of reference.

Please write 「Recommendation Letter」 on the envelope and mail them to IIMBA directly.

5. A photocopy of the front cover and abstract of dissertation

6. Publication list. Please also attach the copies (no more than five (5) papers) of the most representative publication(s) within the 5 years.

The accepted applicants should attach seven (7) copies of the most representative publication(s). (full text)

7. Teaching plan

8. Anticipated research schedule

Please fill in the Application Information Form as shown in the attachment and email to Rita Wu(iimba\_rita@mail.ncku.edu.tw)

**【All documents will not be returned.】**

G. **Application Period** Now till the position(s) filled

H. **Mail application to:**

Professor & Director Jengchung Victor Chen, Ph.D. National Cheng Kung University

Institute of International Management (IIMBA) No.1, University Road, Tainan City 701, Taiwan.

Please write "Application for faculty position" on the envelope.

I. **Deadline:** 2017/10/10

J. **Contact Information:**

Professor & Director

Jengchung Victor Chen, Ph.D.

TEL: 06-275-7575 ext. 53551 or 53561

FAX: 06-275-1175

EMAIL:[victor@mail.ncku.edu.tw](mailto:victor@mail.ncku.edu.tw)

Assistant:

Rita Wu

TEL: 06-275-7575 ext. 53011

FAX:06-275-1175

EMAIL:[iimba\\_rita@mail.ncku.edu.tw](mailto:iimba_rita@mail.ncku.edu.tw)